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Pani Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 

W odpowiedzi na wniosek z dnia 26.01.2023 r., znak: KRM.0003.645.2023 dotyczący 
możliwego udziału miasta w odbudowie baszty na Górze św. Marcina, uprzejmie proszę o wskazanie 
nieruchomości na której miałaby być realizowana „odbudowa” o której Pani wspomina, albowiem 
jest to niezbędne dla udzielenia właściwej merytorycznie odpowiedzi. 

Równocześnie wyjaśniam, że koncepcja „odbudowy baszty” powstała z inicjatywy Izby 
Przemysłowo-Handlowej i zaprezentowana została przez dra Wiesława Michałka i omawiana  
w trakcie spotkania, które odbyło się 12 stycznia 2023 r. w budynku Akademii Nauk Stosowanych 
 w Tarnowie. Proponowana koncepcja odnosiła się do pomysłu realizacji projektu na terenie bliżej 
nieokreślonej nieruchomości, która miałaby zostać w przyszłości przekazana na rzecz Izby 
Przemysłowo-Handlowej. 
Uwzględniając, że nie brała Pani udziału w tym spotkaniu może to być okoliczność, która Pani jest 
nieznana. Z tego względu proszę o sprecyzowanie jakiego projektu dotyczy Pani pytanie, 
a w szczególności podanie nieruchomości, na której projekt ów miałby być realizowany. 

 
 
 
 
 
 
 

Otrzymują :  

1. Adresat 

2. Wydział Organizacyjny w/m 
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